

How feminist is Federal Budget 2022? ^[1]

8 Apr 2022 - 9:00am to 10:00am

Event Website: [Registration link](#) ^[2]

Contact name: Oxfam Canada

Region: [Canada](#) ^[3]

Details

Join us as
feminist leaders
provide their analysis of
Federal Budget 2022

Friday, April 8
9:00-10:00 AM (EST)

co-hosted by



OXFAM
Canada



Excerpted from event description

Hear from feminist leaders how Budget 2022 stacks up to the needs in their communities. COVID-19 has disproportionately impacted women, particularly Black, Indigenous and racialized women, women living with disabilities and 2SLGBTQ+ people. The government committed to an intersectional feminist recovery and that requires resources. This event will bring together feminist leaders to provide their analysis of Federal Budget 2022.

Écoutez les dirigeantes féministes expliquer comment le budget de 2022 répond aux besoins de leurs collectivités. La COVID-19 a touché de façon disproportionnée les femmes, en particulier les femmes noires, autochtones et racialisées, les femmes handicapées et les personnes 2SLGBTQ+. Le gouvernement s'est engagé à une reprise féministe intersectionnelle et cela nécessite des ressources. Cet événement réunira des dirigeantes féministes pour présenter leur analyse du budget fédéral de 2022.

Tags: federal budget [4]
feminist [5]

Source URL (modified on 6 Apr 2022): <https://childcarecanada.org/resources/events/22/04/how-feminist-federal-budget-2022>

Links

[1] <https://childcarecanada.org/resources/events/22/04/how-feminist-federal-budget-2022> [2] https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_GpBkt6LkQMuyGgnKoC3P2g [3] <https://childcarecanada.org/taxonomy/term/7864> [4] <https://childcarecanada.org/category/tags/federal-budget> [5] <https://childcarecanada.org/taxonomy/term/9077>